
Protokoll fiirt vid stvrelsesammanträde fiir Förbundet för Ekonarken 97 06 l1

Närvarande: Richard Murray (till kl 21.00), Henrik Waldenström, Anne Murray
(till k1.21.00), Birgitta Bergquist, Arne Martdng, Mats Gullberg, Peter Schantz (fr kl 20.00)
Särskilt inbjuden: Maria Karlsson, kanslist.

Anmält förhinder: Christer Grunder

1. Mötets öppnande
Ordförande Richard Murray öppnade mötet.

2. Dagordning. Fastställdes.

3. Tidigare protokoll.
Protokollet frt.r;r91 04 27 fastställdes efter vissa tillägg. Remissgrupp.' Anne skall skicka första
sidan av planärenden till kansliet. Remisskrivaren ska stämma av med Anne.Sven-Erik ska få
fler remisser att arbetamed. Infogrupp:Den enklare broschyren ska korrekturläsas av Anne
och Henrik som också ska vara referensgrupp. Mr;ten: Mötet med Djurgårdens
hembygdsftrening gick bra. Richard ska ta kontakt med orföranden i Föreningen Östermalm
för att ordna ett liknande möte.

4. Rapporter.
Ekonomi: Mats föredrog rapport om förbundets ekonomi (se bilaga). Fyra foreningar har fått
sänkta avgifter; Bellevueforbundet, Norra Djurgårdens Vänner, Djurgarden- Lilla Viirtan
miljöskyddsftirening och Södermalmsparkens vänner. Två föreningar är intresserade av att bli
nya medlemmar i frjrbundet; " Bergshamra för alla " och " Stockholms auktoriserade guider."
Trafikpropositionen: Richard berättade om läget och styrelsen gav i uppdrag till Peter att
försöka ordna en uppvaktning med riksdagens trafikutskott. Peter har också ftirsökt få
riksdagsmän att skriva motioner i ärendet.
Naturens Hus; Henrlk redogiorde för läget när det gäller Naturstiftelsen Stora Skuggan och
Fiskartorpet.

5. Remissvar. Styrelsen godkände remissvar ang.detaljplan för Brahelund och
remissyttranden ang kraftledningstunnel i Bergshamra.
Styrelsen anåg det angeläget atl arbeta for en nedgrävning av kraftledningen på Norra
Djurgården. Birgitta och Henrik ska arbeta med ärendet.
Ärendet Startboxen är överklagat.
Kv. Fysikern: Birgitta får hjäIp av Anne, Peter och Henrik med en skrivelse till
regeringen/inrikesdepartementet där förbundet kan göra en bilaga till sakägarnas skrivelse.

6.05. Förbundet för regelbundna samtal med OS-kansliet och med Stockholms stad. Peter

Schantz fick i uppdrag av styrelsen att skriva en artikel om OS miljöprofil.

7. Kulturhuvudstadsåret. Richard redovisade den nya projektansökan som liimnats in till
kulturhuvudstadsåret. Styrelsen beslöt tillsätta ett programråd. Hans Waldenström, Christina
Hammar, Maud Hellström, JanaZupanc, m.fl. skall tillfrågas om de vill medverka i
programrådet.
Efter ett förberedande möte ska medlemsorganisationerna bjudas in till en konferens. Richard
och Arne skall anställa en person som ska arbeta med projektet.

T



I

8. Stad och natur i balans. Richard redovisade från projektet. Ulrika Grevin skall vara
anställd en månad för att sammanställa en lista på aktuella handledare, m.fl. Hon ska också
fcirfatta en skrivelse med projektbeskrivning med hjälp av Maria. En litteraturdatabas ska
också upprättas med hjälp av en tvåmånaders anställd.
Viss del av projektpengarna kommer att användas till inköp av dator, fax och skrivare till
kansliet. Arne tar hand om inköp och fcirsäkringar. Eftersom fdrbundet fått mera pengar att
röra sig med är det viktigt att revisorer kopplas in vid deklarationen. Arne kan också hjälpa till
vid redovisningen.

9. Byggen vid Kaknäs. Maria redogiorde för de byggen som uppförts runt Kaknäs och på
Södra Djurgården, om bygglov, planer, m.m.

10. Byggettans och byggmästarföreningens kampanj.
Styrelsen konstaterade att luften gått ur kampanjen. Richard försöker fa en artikel publicerad.

11. Övriga frågor: Sofielund;Henrik berättade om Arfinn Röstes planer för Sofielund. Huset
kan ev. skänkas till forbundet. Styrelsen vill ha mera information om frågan och Richard vill
ha ett möte med advokaterna innan något beslut kan fattas.
Ulrilcdal:Henrik berättade om de aktiviteter som hållits runt slottet, bl.a en bilutställning.
I augusti ska styrelsen bilda en kampanjgrupp, som skall arbeta med de aktiviteter som äger
rum i nationalstadsparken.
Ekoparksfonden: Henrik berättade om den nyinrättade fonden.

Sista timmen tog Peter Schantz över ordftiranderollen.

Nästa möte äger rum: torsdagen den 21 augusti kI 18.00.

Vid protokollet

Maria Karlsson

Justeras:

Richard Murray
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